

消防處消防安全總區
香港新界沙田
馬鞍山鞍山里一號
馬鞍山辦公大樓



Fire Services Department
Fire Safety Command
Ma On Shan Office Building,
1 On Shan Lane, Ma On Shan,
Shatin, N.T., Hong Kong

致： 消防處消防安全總區
社區應急準備課

傳真： 2197 3690
聯絡： 2197 3600

To: Community Emergency
Preparedness Division,
Fire Safety Command, FSD

Fax: 2197 3690
Contact: 2197 3600

消防處「慎用救護服務」教育講座申請表
Application Form for 'Use the Ambulance Service Properly' Education Talk

團體名稱 Name of Organization :		(中文 Chinese)
		(英文 English)
地址 Address :		
電話號碼 Tel. no. :	傳真號碼 Fax no. :	
負責人姓名 Name of Responsible Person:		團體印鑑 Organization chop :
手機號碼 Mobile phone no. :		
電郵 E-mail :		
參與人數 No. of participants :	年齡 Age :	班級 Form :
時間詳情	第一選擇 1 st priority	第二選擇 2 nd priority
服務日期 [星期一至五(假期除外)] Date : [Mon – Fri (except holiday)]		
服務時間 Time (0930 – 1630) (講座需時 1 小時) (Each Talk last for 1hr)		
救護信息教育車/救護裝備展覽 (講座後) Display of Ambulance Services Education Vehicle/Ambulance Equipment (after the Education Talk)	<input type="checkbox"/> 需要(教育車) <input type="checkbox"/> 需要(救護裝備)	<input type="checkbox"/> 不需要(教育車) <input type="checkbox"/> 不需要(救護裝備)

注意事項 Note:

- 申請人必需於活動前最少四星期將填妥的申請表格，傳真至消防處消防安全總區社區應急準備課。
Applicant is required to submit the completed application form to Community Emergency Preparedness Division, Fire Safety Command, FSD by fax at least 4 weeks prior to the scheduled date.
- 本處將於收到表格後七個工作天內聯絡負責人。如屆時仍未收到回覆，請以電郵與本組聯絡(電郵地址: ao_achq@hkfsd.gov.hk)。
This section will contact the responsible person within 7 working days after receiving the application. Please contact this section by email (ao_achq@hkfsd.gov.hk) if no reply is received.
- 消防處保留所有有關此活動的最終決定權。
Fire Services Department reserves all rights regarding this activity.

個人資料(私隱)收集聲明 Personal Data Collection Statement

- 閣下於表格內所提供的個人資料只作處理申請之用。
The personal data provided in this form are only used for this application only
- 如欲查閱及更正表格內所提供的資料，請以電郵 (ao_achq@hkfsd.gov.hk) 與消防處消防安全總區社區應急準備課聯絡。
For enquiry and correction of the submitted information, please contact Community Emergency Preparedness Division, Fire Safety Command, FSD by email (ao_achq@hkfsd.gov.hk).